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§ 36 KFKS 2018/ I 087 

Motion - Snabbladdningsstationer för elbilar i Nacka 
Motion den 19 november 2018 Sidnry Holm och Lisskulla Zqyane (MP) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut. 

Kommunfullmäktige noterar att det i Nacka Energi AB:s affarsplan framgår att bolaget 

arbetar med att utveckla och erbjuda laddinfrastruktur och det bedöms därför inte som 

nödvändigt att föra in det i ägardirektivet. Motionen anses därmed fardigbehandlad. 

Ärende 
Sidney Holm och Lisskulla Zayane (MP) föreslår i en motion att ändra Nacka Energis 

ägardirektiv så att bolaget får i uppdrag att planera och tillskapa snabbladdningsstationer 

för elbilar i Nacka. Det konstateras att Nacka Energis affarsplan inkluderar att utveckla och 

erbjuda laddinfrastruktur och att ändra ägardirektivet bedöms därmed inte nödvändigt. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från enheten för strategisk stadsutveckling från 6 mars 2019 

Bilaga 1 Motionen 

Yrkanden 
Mats Gerdau (M) yrkade, med instämmande av Hans Peters (C) och Karin Teljstedt (KD), 

följande förslag till beslut: 

Kommunfullmäktige noterar att det i Nacka Energi AB:s affarsplan framgår att bolaget 

arbetar med att utveckla och erbjuda laddinfrastruktur och det bedöms därför inte som 

nödvändigt att föra in det i ägardirektivet. Motionen anses därmed fardigbehandlad. 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande. 

Protokollsanteckningar 
Hans Peters lät anteckna följande till protokollet för Centerpartiets arbetsutskottsgrupp: 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdcagsbest~ 
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"På Centerpartiets initiativ har kommunstyrelsen tidiagre beslutat att inventera kommunal 

mark/ fastigheter lämpliga för laddningplatser. Antalet el- eller hybridbilar ökar nu stadigt 

och det är viktigt att det finns en infrastruktur så att de kan laddas och användas. I 

majoritetspropgrarnmet skriver vi därför "Vi vill se att laddstolpar finns finns för elfordon, 

både i bostaden och i den offentliga miljön." 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdcagsbesty~ 


